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Kérdés
Katona Béla
az Országgyű lés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Megtörténik-e 2010-ben a 4602-es út felújítása?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hónig Péter közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .
A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

2009-ben írásbeli kérdést intéztem a 4602-es út felújítása kapcsán Miniszter Úrhoz, melyr e
2009. május 20-án kelt levelében válaszolt .

Levelében tájékoztatott arról, hogy 2009-ben nem kerül sor az út felújítására, mert a
legelőnyösebb ajánlat összege is kb . a duplája az el őzetesen megítélt támogatásnak.
A Pro-Régió Nonprofit Közhasznú Kft ., mint Közreműködő Szervezet, 2009 . április 3-án
helyszíni szemlét tartott, amelynek során egyes szakaszok felújítását nem tartotta indokoltnak.
Mindezek alapján a projektjavaslat visszavonása, a műszaki tartalom módosítása, majd újból i
beadása vált szükségessé .

Kérdezem Miniszter urat :

az átdolgozott projektjavaslat benyújtása megtörtént-e 2009 . július hónapban?
- megtörtént-e az újabb közbeszerzési eljárás?

kötöttek-e szerződést a nyertes ajánlattevővel?
várható-e a beruházás megkezdése 2010 tavaszán, a 4602 jelű út Gyál Vecsési út
szakaszán?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2010 . január 06 .

Pánczél Károly
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